
Jeg har været røgfri i lidt over 1 år, takket være damp. Jeg startede med en mindre sæt, men efter 

nogle få måneder fik jeg et større, bedre kit. Det kit har jeg haft lige siden, det er med en såkaldt 

subohm tank, der kan have 4,45ml væske i sig, netopfor at gøre det nemmere, så jeg ikke skal fylde 

op flere gange om dagen. Samt et mod med 2 batterier, for at kunne holde strøm i mindst 3 dage. 

Dette lovforslag vil gøre det sværere og mere uattraktivt, at vælge damp fremfor f.eks. Cigaretter. 

Det er udiskutabelt at cigaretter er mere sundheds skadelige end damp. Hvis man er ekstra 

betænksom kan man få væsker hvor alle aromaerne er fødevarer godkendte, bortset fra nikotinen 

selvfølgelig.  

Hvis dette lovforslag går igennem, viser det blot at politikerne, på ingen måde har sat sig sagligt ind 

i, fordelene og ulemperne ved damp fremfor cigaretter. Samt regeringen er stærkt påvirket af 

lobbyister, ansat af tobaksindustrien. Dertil at regeringen er med til at forsage at stadig mange vil få, 

livsstils sygdomme relateret til tobaksrygning. Men der er selvfølgelig også billigere for staten, når 

folk ikke skal have pension i så mange år. Istedet for at regeringen støttede op om dampen, evt. 

Satte afgifter på e-væskerne, så de fik en del af kagen, og samtidig var med til at sikre kvaliteten af 

værkerne.  
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